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Onkologia w starachowickim szpitalu?
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Świętokrzyskie  Centrum  Onkologii  powraca  do  pomysłu  utworzenia  w  Szpitalu  w
Starachowicach  stacjonarnego  oddziału  onkologicznego.  Jak  wyjaśnia  Stanisław  Góźdź
dyrektor placówki, wynika to ze wzrastająca liczby osób zgłaszających się do leczenia. Jak
twierdzi  Stanisław  Góźdź  w  Szpitalu  w  Starachowicach  są  odpowiednie  warunki  do
stworzenia  oddziału  o  profilu  chemioterapii.  Jolanta  Kręcka  dyrektor  Szpitala  w
Starachowicach mówi, że koncepcja utworzenia w szpitalu oddziału onkologicznego zrodziła
się  w  2008  roku.  Oddział  miałby  funkcjonować  w  ramach  kontraktu  z  Narodowym
Funduszem Zdrowia. Plany przewidują, że mógłby zacząć działać w przyszłym roku.


